
El ple de Blanes aposta per mancomunar amb Lloret el

transpor t urb�

Aprof itant que aviat acaba la concessi�, tots els grups aproven crear una

comissi� de treball que permeti unir serveis i optimitzar recursos

BLANES | DAVID JIM�NEZ

El ple municipal de Blanes va aprovar per assentiment una moci� d'ICV-EUiA per la creaci� d'una comissi� de

treball sobre el transpor t urb� entre els Ajuntaments de Blanes i Lloret que permeti estudiar i treballar per la

mancomunaci� del transpor t p�blic urb� entre els dos municipis.

Aprof itant que la concessi� a l'actual empresa, Transpor t Pujol, est� a punt d'acabar, Blanes buscar� un nou

contracte que benef ici� a nivell econ�mic als consistoris. Donat que els dos pobles tenen molt en com�, com va

explicar el ponent de la moci�, Victor Catal�n, i compar teixen rutes, feines i turisme, la mancomunaci� va estar

molt ben valorada pels grups.

La regidora no adscrita, Lourdes F�brega, va considerar que "permetr� racionalitzar despeses i augmentar les

prestacions" mentre que Salvador Tordera (PP) va afegir que "hi hauria possibles ajudes dels governs centrals".

Pel regidor de CiU, Quim Torrecillas, "s'ha d'explotar al m�xim l'estalvi" i l'alcalde de Blanes, Josep Marig� (PSC),

va af irmar que �s "un repte interessant". A Lloret, per�, la concessi� acaba m�s tard, i caldr� una nova "plica". En

aquest sentit, Marig� va valorar que caldr� "acompassar-se" amb Lloret i fer un primer contracte d'un, dos o tres

anys. Ser� la Comissi� de Transpor ts qui dictaminaria el concurs "provisional" i la Junta de Govern prendr�

l'acord, a no ser que la primera plica es faci per m�s de quatre anys que aniria per Ple.

Desencallen el carrer Colom

D'altra banda, el ple tamb� va aprovar per 15 vots a favor (PSC, CiU, PP) i 5 en contra (ICV-EUiA i Lourdes

F�brega) f inan�ar par t de les obres de reurbanitzaci� del carrer Colom amb la quota que paguen els ve�ns pel

clavagueram i altres romanents. Les obres es desencallen per� nom�s es comen�ar� canviant el clavegueram i

aniran a c�rrec d'Aig�es de Blanes.

La reurbanitzaci� es va aprovar el 2010 amb un cost d'uns 8 milions d'euros. Par t d'aquests, 2,1 milions, van

arribar d'un cr�dit ICO amb un 0,5% d'interessos. Per� es va aturar el projecte perqu� no es va aconseguir la

resta de diners. L'Ajuntament va acceptar el cr�dit ICO i es va gastar els diners. Ara, ha d'executar les obres

abans del desembre del 2014 o retornar el cr�dit. Aix�, s'han buscat els diners per fer la primera fase (de

clavegueram) f inan�ada amb la taxa de clavegueram i romanents de l'Ajuntament i ser� Aig�es de Blanes qui les

executi podent-se gastar un m�xim de 2,5 milions d'euros.

Des de l'oposici�, ICV i F�brega van criticar que s'haguessin gastat uns diners i que ara s'hagi de tornar a

hipotecar el futur, iniciant unes obres que no se sap com es podran seguir f inan�ant. El govern del PSC, amb CiU

i PP, van defensar, per�, que �s millor fer-les que no pas retornar el cr�dit ICO.
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